
FY
S I
KT
EK

NOL
OGSEKTI O

N
EN

CHALMER
S

Fysikteknologsektionen
Sektionsstyrelsen

Möte 2023/24:STYR-22
Styretmötesprotokoll 2024-02-08

Fysikteknologsektionen, Chalmers

Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2024-02-08

Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Alva Limbäck
Vice ordförande Filip Bergqvist

Kassör Felix Hörnfeldt
Sekreterare Harald de Blanche
Skyddsombud Hedda Nooij

Informationsansvarig Andreas Erlandsson
Ordförande DP Arvid Kolstad

Ordförande FnollK Gabriella Hogmalm
Ordförande SNF Adam Orthag
Ordförande Foc Ludvig Nordqvist

Ordförande FARM Mikael Eriksson

§1 Mötets öppnande Alva Limbäck öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Hedda Nooij väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar föreligger.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Alva: Mår bra. Var med på arbetskvällen i tisdags. Höll lunch för studenbarro-
metern. Annars så hade vi möte med Nollk förra fredagen. Snackade phad-
dergrupper och proposition som kommer senare. Var på möte med KFM. Där
diskuterades omläggningen för grundprogrammen Bioteknik och Kemiteknik.
De ska lägga om så de näst intill bara får 7.5 HP kurser. Kemi märkte att då
de hade tre kurser parallellt var det många som kuggade en av kurserna. Kollar
på serveringstillstånden. Det är lite lurigt för GU har varit långsamma på att
svara och vill inte låta oss vara i Hillbert. Pubrundan och ET rajjet ligger efter
deras tentaperiod också och de vill ingå i det slutna sällskapet. Det börjar bli
tight att få dem godkända.
Arvid nämner att de borde ta detta till nästa LP då det är så nära inpå nu
och om de inte godkänner det så blir det inte godkänt för någon. Simon ska ha
möte med nya Hillbertansvarig idag vid kl 13. Alva kan vidarbefodra de mail
som skrivits.
Filip: Mailat och varit på möten.
Felix: Bokfört. Pratat med KL. Inte gjort så mycket mer. Kollat aspbudgetar
och äskningar. Fixat kort till FARM, FnollK och FIF.
Harald: Fortsatt jobba med accesserna. Nu ska det funka till rummen så att
inte alla som kommer in på styretrummet kommer in i alla rum.
Hedda: Jag mår bra. Mailat, varit på möten och arbetskväll.
Andreas: Jag mår bra. Skickat nyhetsbrev och återställt lösenord. Uppdaterat
Ftek och tillsammans med Harald kikat på kommunikationspolicyn.

§4.2 DP Bra business i Idre. Ganska mycket nu, vi har dup fredag och bastu lördag sen
aspning nästa vecka.
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§4.3 FnollK Det är bra med oss. Möte med PA, kändes bra, och diskussionskvällar.

§4.4 SNF Vi mår bra. Haft möten och fixat inför aspning.

§4.5 Foc Vi mår också bra. Har blivit raggade på på Charm. Vi har inte gjort så myc-
ket denna veckan mer än att finna oss i tillvaron. Nu är det 10 anmälda till
sektionsaktiva bastun. Kommer nog inte beställa en buss för 50 personer.

§4.6 FARM Mår bra. Älskar snö och sol. Vi har raggat företag på Charm. Vi har pratat
med 116 företag. Förklarat att vi kan programmera.

§5 Renoveringen Det har inte hänt något. Näst på tur är att byta ut nycklar och låskolvar.
Annars är det typ färdigt i korridoren så det är nu hög tid att tömma buren
så kan vi börja få lite koll där inne också. På KFM mötet nämndes det att de
fortfarande väntar på bygglov för Hillbert.

§6 Aspbudget Foc har fått in sin också. Den är väldigt lik tidigare år.
Beslut: Att godkänna Focs aspbudget.

§7 Parkeringsbot DP har fått en parkeringsbot. De hade ställt sig en ruta fel. Den gick på 600
kr. Då det är deras första så yrkar Felix på att sektionen betalar den.
Beslut: Att sektionen betalar DPs parkeringsbot.

§8 Äskningar Har godkänt tre stycken. En på 1500 kr för kaffe till Focus från Matilda Hell-
ström. En till Bakis aspning, 500 kr. En till repplagg BalNgt som äskade för
1800 men det sänktes till 1600.
Ligger två som Styret måste besluta om. Det är DP och F6 som vill ha bastu-
sittningar. DP äskar för 2900 till att sänka priset till 90 kr.
Beslut: Att godkänna DPs äskning för att sänka priset till bastun.
F6 äskar för 3300 för att sänka biljettpriset till 90 kr.
Beslut: Att godkänna F6 äskning för att sänka priset på bastun.

§9 Motioner Det har kommit in tre stycken.
• BalNgt som vill bli sektionsförening: Alva läser upp motionen. Mötet

tycker att det låter rimligt. Det frågas vad skillnaderna blir ekonomiskt.
Felix nämner att de stora balerna ligger som budgetpost redan och kom-
mer fortsätta att göra det och inte ligga under BalNgt. Det som hamnar
under BalNgt hade blivit typ aspbudget och repplagg. Det nämns att det
innebär en statushöjning att gå från funktionärspost till sektionsförening
och att BalNgt kan vara värda detta då de arrar väldigt stora arr. Alva
läser upp det motionssvar som hon har förberett. De åligganden som hon
har skrivit upp är de som de tog med i sin motion. Alva frågar om mö-
tet anser att det är rimligt att de benämns som sektionens balförening.
Mötet tycker att det är en bra benämning.
Beslut: Att godkänna Alvas yrkande som motionssvar.

• Vegetarisk sektion: Mötet har läst motionen så Alva sammanfattar de yr-
kanden som görs. Alva tycker att det rent formaliamässigt inte finns något
att säga till om. Det är mer en åsikt som sektionen måste ta ställning
till. Hon nämner därför att det känns rimligt att vi ställer oss neutrala i
frågan. Hon tar även upp tidigare exempel på tidigare, liknande motioner
där styret har ställt sig neutrala. Mikael nämner delen med att styret ska
bestämma 4 arr per år som får vara kött. Det blir lite konstigt att alla
då inte får arra på lika villkor. Ludvig svarar med att det inte är någon
som kommer att söka en kommitté för att få servera kött. Det nämns att
det hade varit bättre att inte begränsa det till 4 arr så att man kan få
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det mer rättvist. Så att alla som vill arra en viss typ av arr får arra det
arret med/utan kött. Alva läser upp hur detta har lösts förr, och att man
skulle kunna vara neutrala men fortfarande nämna att man uppmuntrar
sektionsmötet till att diskutera antalet undantag. Alva påminner också
om att om man vill uttrycka sin åsikt i denna frågan på sektionsmötet
så är det viktigt att man gör tydligt att det är en personlig åsikt.
Beslut: Att som styrelse ställa sig neutrala i frågan.

• Skrikminut: Alva nämner att det är kul att de engagerar sig men också
att då detta faktiskt är en arbetsplats och där med stör de som arbetar
på högskolan så tycker hon det är rimligt att avslå.
Beslut: Att yrka på att avslå motionen i sin helhet.

§10 Propositioner Alva har skickat ut ett förslag på en proposition om att phaddergrupper ska
ligga under Nollk. Hon har kollat på styrdokument från andra sektioner som
har phaddergrupperna under NollK och skrivit en proposition om förslag på
förändringar. Det nämns att punkten inte riktigt betyder någonting. Alva för-
står delvis vad som menas men vill ändå trycka på att det med den punkten
blir tydligt att phaddergrupperna ligger under NollK. Det nämns att organi-
sera och samordna är lite väl luddigt. Ludvig nämner att formuleringen som
den ser ut nu är tillräckligt specifik för att täcka det som vi vill att den ska
täcka och att den fyller det syfte som vi vill att den ska göra. Ändra till att
phaddergrupper ska följa sektionens och kårens anda och styrdokument. Alva
nämner också att vi med propositionen yrkar på att ta bort meme-punkerna i
deras åligganden. Alva yrkar på att ändra ”anda” till ”anda och styrdokument”
i bakgrund och att-sats.
Beslut: Att godkänna propositionen med Alvas ändring.
Kärnstyret har också funderat på att lägga en propp om att tillsätta en arbets-
grupp för att utvärdera de arr och aktiviteter som görs. De har också diskuterat
att tillsätta en arbetsgrupp för att undersöka om man ska lägga till en post i
Styret. Arvid nämner att om man lägger till en post i Styret så är det viktigt
att den posten har ett väldefinierat syfte. Så att det inte bara blir att man
får mindre att göra utan också att man som styre kan få gjort mer grejer.
Att utreda vilka arbetsuppgifter posten hade fått kan också utredas av arbets-
gruppen. Mikael nämner att det hade kanske varit lättare att diskutera frågan
med tidigare styren istället för att blanda i sektionsmötet för att tillsätta en
arbetsgrupp.

§11 Kommunikationspolicy Andreas har skickat ut den så att alla kan läsa. Det är Andreas och Harald
som har skrivit om den. I slutet så finns de ändringar som har gjorts samlade.
I enkäten har det uttryckts att folk vill ha mer framförhållning inför arr. Att
man tidigt ska få datum för ET-raj och liknande utan att behöva få temat.
Denna information hamnar ofta i sektionsaktivakretsar men når inte alla sek-
tionsmedlemmar. Nyhetsbrevet har inte nämnts i kommunikationspolicyn som
det ser ut än så länge. Mikael nämner att den skickades väldigt nära inpå mötet
och vill ha mer tid att läsa igenom.
Beslut: Att bordlägga frågan om att uppdatera kommunikationspolicyn.

§12 Övriga frågor

§12.1 SUS Det kommer en till SUS-utbildning i LV2 LP4. Filip tror inte att det är aktuellt
för någon av oss att gå på den.

§12.2 Tänt på rummen Filip påminner än en gång om att det ibland är tänt på rummen.

§12.3
Suicidprevitionsutbildning

Det har kommit ut anmälan till den och NollK har anmält 4 stycken.
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§12.4 Verksamhetsplan och
Budget för FnollK och FARM

Budget har deadline långt fram medans verksamhetsplanen borde komma in
innan sektionsmötet.

§13 Mötets avslutande Alva Limbäck avslutar mötet kl. 13:00!
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Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att under §6.1.1 i reglementet göra följande ändring:

Sektionens sektionsföreningar är:

• Fabiola

• FIF

• Foton

• Game Boy

• Baln̊agonting

att i reglementet lägga till §6.7 Baln̊agonting

att lägga till §6.7.1 i reglementet:

Baln̊agonting är sektionens balförening.

att lägga till §6.7.2 i reglementet:

Baln̊agonting best̊ar av 5 ledarmöter. Baln̊agonting har inga förtroendeposter.

att lägga till §6.7.3 i reglementet:

Det åligger Baln̊agonting:

att anordna en bal för Nollan under mottagningen

att anordna sektionens middag

att anordna sektionens årliga v̊arbal

att under §7.1.1 i reglementet göra följande ändring:

Sektionens funktionärer är:

• Finform

• S̊angförmännen

• Revisorer

• Dragos

• Fanfareriet

• Bilnissar

• Blodgruppen

• Kräldjursv̊ardare

• Dumvästinnehavare

• Bakisclubben

• Spidera

• Sektionsnörd
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• Baln̊agonting

• Piff och Puff

• JämF

• Mastermottagningsansvarig

att i reglementet ta bort §7.13 Baln̊agonting
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Bakgrund

Diskussioner om hur phaddergrupperna inom sektionen ska förh̊alla sig till sektionens bestämmelser under
mottagningen har varit en återkommande ämnespunkt p̊a flera sektionsmöten. Särskilt har detta diskute-
rats i relation till sektionens miljö- och h̊allbarhetspolicy. Sektionsstyrelsen har sedan förra sektionsmötet
funderat vidare p̊a hur phaddergrupperna bör organiseras under mottagningen. Flera andra sektioner vid
Chalmers studentk̊ar har i sina styrdokument definierat att deras mottagningskommitté är ålagda att p̊a
olika sätt organisera phadderverksamheten.

Styrelsen har samr̊att med sittande FnollK ang̊aende kommittéens åligganden. För närvarande nämns
inte phadderverksamheten som en del av FnollKs åligganden, trots att den utgör en betydande och central
del av deras arbete b̊ade inför och under mottagningen. Vidare finns det för närvarande åligganden för
FnollK enligt reglementet som inte överensstämmer med deras faktiska verksamhet. Styrelsen och FnollK
har därav kommit fram till att en korrigering av FnollKs åligganden hade varit lämplig. Dels skulle detta
klargöra de konkreta arbetsuppgifter som FnollK utför under sitt verksamhets̊ar. Dels skulle det ocks̊a
tillföra att det är FnollK som organiserar samt samordnar phadderverksamheten under mottagningen
och därav har ansvaret för att den genomförs i enlighet med k̊arens samt sektionens anda.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att under §5.4.3 i reglementet göra följande ändring:

Det åligger FnollK:

att genomföra en värdig mottagning i enlighet med k̊arens och samt sektionens anda i samr̊ad
med relevanta organ.

att arrangera aktiviteter för Nollan som syftar till att införliva dem i livet som teknolog vid
sektionens program b̊ade vad gäller studier och det studiesociala livet.

att tillse att valen Åke bär nollbricka om gamble s̊a tycker.

att tillse att Schrödingers katt bär nollbricka.

att tillse att Schrödingers katt ej bär nollbricka.

att organisera och samordna phadderverksamheten under mottagningen.

att anordna phadderutbildning inför mottagningen.
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